
华泰财险附加媒体责任除外条款（CB 版） 

 

兹经双方了解并同意，对于与以下各项有关的赔偿请求，保险人不负责赔偿由该赔偿请求直

接或间接造成的任何损失: 

 

1. 任何与在被保险人的网站或互联网输入、刊登或发布的内容有关的，如果总体上该内容

是或可能是来自于公众，并且被保险人事先不知晓该内容或其来源的。 

2. 广告、促销、抽奖游戏、竞赛和机会游戏中的超额兑换券、奖励或奖品。超额兑换是指

超出约定或预期总金额的价格折扣，奖品，奖励或其他有效对价。 

 

主保险合同和本批单约定不一致，以本批单为准；其他约定，仍适用主保险合同。 

 

MEDIA ENDORSEMENT (VERSION 2) 

 

It is understood and agreed that the Insurer shall not be liable under this policy to make any payment 

for Loss directly or indirectly resulting from a Claim based upon, arising from, or in consequence 

of: 

 

1. any content which is input, published or posted on the Insured’s area of the internet of 

worldwide web, where input is, or can be, received from the public at large and the Insured 

has no prior knowledge of the content or source of the content.  

2. Over-redemption of coupons, awards or prizes from advertisements, promotions, games 

sweepstakes, contests and games of chance.  Over-redemption means price discounts, prizes, 

awards or other valuable consideration given in excess of the total contracted or expected 

amount. 

 

In all other respects this policy remains unaltered.  

 


